

Circular

تعميم

Reference : CEDGR-109	مرجع رقم : CEDGR-109
To : All Business Units	إلى : جميع المطورين
Subject : Trakhees Initiative for Advertisement Fee Reduction	الموضوع : مبادرة تراخيص لخفض رسوم الإعلان
Date : 25 November 2020	تاريخ : 25 نوفمبر 2020

Pursuant to the government of Dubai's policy to mitigate the effects of the current economic crisis, and in an effort to support developers and enhance business competitiveness and sustainability across the Emirate of Dubai, the "Ports, Customs, and Free Zone Corporation – Planning and Development Department (Trakhees) – Civil Engineering Division" is pleased to announce its economical incentive initiative within the Specialized Developed Zones and Free Zones, enacted by a 50% fee reduction on advertisement NOC charges for a period of 6 (six) months starting from November 2020 until 30 April 2021.

We take this opportunity to assert our continuous efforts in providing the highest level of services and look forward to your effective cooperation.

تماشياً مع توجهات حكومة دبي الرشيدة في التخفيف من حدة تأثيرات الوضع الإقتصادي الراهن، وسعيًا لدعم المطورين وتعزيز تنافسية الأعمال واستدامتها في إمارة دبي، أطلقت "مؤسسة الموانئ والجمارك والمنطقة الحرة – دائرة التخطيط والتطوير (تراخيص) - إدارة الهندسة المدنية" مبادرة تحفيزية إقتصادية تتمثل في تخفيض رسوم شهادات عدم الممانعة التخطيطية لجميع أنواع الإعلانات في مناطق التطوير الخاصة والمناطق الحرة بنسبة وقدرها 50%، على أن تكون مدة تطبيق المبادرة 6 أشهر ابتداءً من نوفمبر 2020 إلى 30 أبريل 2021.

كما نؤكد سعيينا المتواصل لتقديم أعلى مستوى من الخدمات و نتطلع إلى تعاونكم البناء.

Eng. Muneera Hussain M. Rasheed

Director –Civil Engineering Department
Department of Planning and Development -
Trakhees

م. منيرة حسين رشيد

مدير إدارة الهندسة المدنية
دائرة التخطيط والتطوير – تراخيص